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Адрес Famous Base(Hong Kong) International
No.201, Room2, Building1, 
Qinhai Apartment, Shengli Road,  
Hebei Dis, Tianjin City

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
glass beads for road marking 

Reflective glass beads improve the contrary reflection of traffic marking coatings when vehicles illuminate the glass beads in the markings. The light is
reflected in parallel, so the driver can see the road more clearly and drive safely at night.

We are specialized in glass beads including used in road marking paints, thermoplastic pavement marking sheet, and industrial sandblasting, polishing
and metal surface treatment. 
Continuous research advancement and accumulated know-how enable us to expand our production line to worldwide countries.

We have specilized in glass beads for road marking for many years. We can produce and supply all kinds of standard glass beads: 
AASHTO M247 TYPE 1 /TYPE 2; BS6088A/B; EN1423/EN1424;KS; AS2002:2009.

Packing:1) 25kg per plastic woven bag, using double-deck package, outer is plastic woven bag,the inner is polythene film.  
2)1000kgs per plastic woven bag.

Shipment time; Within 20days after receiving your L/C at sight or T/T in advance in China. 
Payment condition: L/C at sight or T/T in advance

Company Profile of Famous Base(Hong Kong) International

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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